
Re: Handtekeningenactie bewoners Dirk de Ruiterstraat en 

Badstraat 

Geachte heer Willems,

Sinds deze mailing/brief is er veel gebeurd. H oe alles gegaan is vanuit de gemeente en Lefier verdient 
beslist geen schoonheidsprijs, maar na herhaaldelijk aandringen is er uiteindelijk toch een gesprek 
gekomen tussen wethouder Brongers, dhr. Cazemier van Lefier en enkele bewoners. De uitkomst is dat 
uiteindelijk het achterpad terug is en we gelukkig weer een stukje toegankelijkheid terug hebben. 

Wel moesten we als bewoners zelf dit pad terugleggen, zelf weer tegels aanschaffen (onze tegels waren 
naar de stort gebracht werd ons verteld) en moeten we dit zelf onderhouden. Dit laatste is geen probleem. 
Het eerste vonden we vreemd en niet geheel correct. Belangrijkste is echter dat ons pad er nu weer ligt. 

Wel blijft het een probleem dat we geen groene containers kunnen krijgen. Voor ons zou dit zoveel schelen 
en vergemakkelijken. De reden dat er bij ons dan te lang half volle containers achter de woningen blijven 
staan die mogelijk gaan stinken vinden we vreemd. Ook de reden dat we met onze beperkingen geen 
container aan de straat kunnen zetten is vreemd. Waarom?

• Een container kent nog wieltjes en is makkelijker aan de straat te krijgen dan een zware vuilniszak 
met tuinafval in de ondergrondse container doen

• Beperkingen kunnen niet een reden zijn om een groene container te weigeren. Ten eerste riekt dat 
naar discriminatie en ten tweede wonen er in andere wijken in Musselkanaal e.o. vast ook mensen 
met beperkingen die wèl een groene container hebben. 

• Tuinafval, vooral snoeiafval, in de ondergrondse container doen is een groot probleem. De ingang 
van deze container is niet dusdanig groot dat dit er zo in past. We moeten dus alle snoeiafval (laten) 
versnipperen, vóór het in de ondergrondse container past. Een heel karwei. Naar de stort brengen is 
een optie, alleen zijn velen ook dan weer afhankelijk van vervoer van derden. 

• Ook de redenatie dat wij halfvolle containers lang achter de woning zouden hebben staan die 
mogelijk gaan stinken is niet echt een redenatie om het ons te weigeren. Ook dit zal in de andere 
wijken waar veel ouderen wonen of mensen met een beperking, niet anders zijn.

We maken er voor nu geen hele zaak meer van. Het is helaas allemaal gelopen zoals het is gelopen, het 
verdient geen schoonheidsprijs en veel is niet goed gegaan. Er had eerder naar onze argumenten geluisterd 
moeten worden, men had direct moeten komen kijken toen aangegeven werd dat onze toegankelijkheid en 
veiligheid in het geding was, bewoners, waaronder mijn persoontje, hadden niet bijna 2 weken 'opgesloten' 
moeten zitten bij de eigen woning (achter een laag palen met draad, hoge stekelbossen en nog een laag 
palen met draad). We voelden ons beperkt in onze vrijheid en nog tien keer zo beperkt als we al zijn. Het 
is vreselijk dat je net voor dat laatste kleine restje onafhankelijkheid die je nog hebt door je handicap 
afhankelijk wordt gemaakt van anderen. Even een simpele brief posten was er niet eens meer bij. 
De voorzijde van de D. de Ruiterstraat is overigens nog steeds niet goed toegankelijk en gevaarlijk. 

Maar zoals gezegd, uiteindelijk is onze doorgang naar achteren terug, en dat is voor ons het 
allerbelangrijkste. Daarmee is een stuk toegankelijkheid, onafhankelijkheid en uitgankelijkheid terug. Dat 
wilde ik graag meegeven, voor er een verkeerde nieuwe discussie ontstaat binnen de Raad.

Ik wil u bedanken voor het feit dat het uiteindelijk op de lijst met persoonlijke stukken is gekomen en de 
aandacht krijgt. Wellicht dat dit dergelijke trieste situaties in de toekomst kan voorkomen. Dit mag cht 
nooit meer op deze wijze gebeuren. 

Sanders <anitasanders67@gmail.com>Anita 

zo 11-12-2016 11:45 

Aan:griffie <griffie@stadskanaal.nl>; 
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Met vriendelijke groet,
Anita Sanders

Op 7 dec. 2016 16:36 schreef "griffie" <griffie@stadskanaal.nl>:

Geachte mevrouw Sanders,

In aansluiting op onze email van 16 november 2016 informeren wij u dat is besloten om uw 

email van 2 november 2016 te plaatsen op de lijst van ingekomen stukken voor de 

raadsvergadering van 19 december 2016.

Verwacht wordt dat de raad uw brief in handen van het college stelt.

Als dat anders is, zult u daarover zo snel mogelijk na de raadsvergadering worden geïnformeerd.

Uiteraard kunt u de raadsvergadering bijwonen. De vergadering wordt gehouden in het 

gemeentehuis, Raadhuisplein 1 in Stadskanaal en begint om 19.30 uur.

Omdat de hoofdingang van het gemeentehuis 's avonds gesloten is, kunt u gebruikmaken van de 

zijingang aan de voorzijde van het gemeentehuis.

Als u eventueel contact wilt opnemen met de leden van de raad, kunt u hun gegevens vinden op 

de website van de gemeente bij het onderdeel "politiek en bestuur".

De griffie kunt u per email bereiken op het adres griffie@stadskanaal.nl of telefonisch op de 

nummers 0599 631 409 en 0599 631 659.

Met vriendelijke groet,

De heer K. Willems

Van: griffie

Verzonden: woensdag 16 november 2016 14:42

Aan: Anita Sanders

Onderwerp: Re: Handtekeningenactie bewoners Dirk de Ruiterstraat en Badstraat

Geachte mevrouw Sanders,

Wij ontvingen uw brief aan de raad en hebben die onder de aandacht van de raadsleden 

gebracht.

Als uw brief op verzoek van één of meer raadsleden wordt behandeld tijdens een 

raadsvergadering, zullen wij u daarover informeren.

Als u eventueel contact wilt opnemen met de leden van de raad, kunt u hun gegevens vinden op 

de website van de gemeente bij het onderdeel "politiek en bestuur".
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De griffie kunt u per email bereiken op het adres griffie@stadskanaal.nl of telefonisch op de 

nummers 0599 631 409 en 0599 631 659.

Met vriendelijke groet,

De heer K. Willems

Van: Anita Sanders <anitasanders67@gmail.com>

Verzonden: woensdag 2 november 2016 12:56

Aan: griffie

Onderwerp: Handtekeningenactie bewoners Dirk de Ruiterstraat en Badstraat

Geachte Raadsleden,

Hierbij mail ik namens de heer Schmitz, een bewoner van ruim 80 jaar, een handtekeningenactie van de 
bewoners van onze straat en een deel Badstraat. De bewoners zijn laaiend op zowel de gemeente 
Stadskanaal als Lefier. Waarom?

• Weigeren gft containers te verstrekken aan bewoners omdat ouderen en gehandicapten er niet 

mee overweg zouden kunnen en er landelijk voor hoogbouw ontheffing gegeven mag worden. Onze 
bewoners vragen zelf om gft containers en velen hebben veel tuinafval naast etensresten e.d.

• Lefier en de gemeente willen een veilige en zeer toegankelijke doorgang naar het Lubbersplein dat 

er al ca. 20 jaar ligt afsluiten en vervangen door stekelbossen. Reden? We hadden geen melding 
moeten maken van achterstallig groenonderhoud en de vuilstortplaats aan het Lubbersplein. Veel 
ouderen en minder validen maken gebruik van deze doorgang wat de kortste weg naar het centrum 
is, als enige echt een veilige afrit is om de straat te bereiken en tevens ingezet kan worden in 
geval van calamiteiten. De uitgankelijkheid dus. 

Contactpersoon is de heer Schmitz, Badstraat 94 Musselkanaal, T 0599 416248. De handtekeningen gaan 

ook naar de betreffende wethouder en wijkaanpak, als ook naar Lefier. 

 

Met vriendelijke groet,

Anita Sanders
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